
Het Lokaal Energie- en Klimaatpact in de praktijk
Als schepen van Milieu ben ik ook bevoegd voor klimaat. Ook in Maaseik nemen we tal 
van maatregelen rond klimaat, en voeren we ook de initiatieven uit die vanuit de Vlaamse 
Regering worden opgestart. Via het Lokaal Energie- en Klimaatpact krijgen we van de Vlaamse 
overheid extra steun, dat zich vertaalt in tal van projecten. 

Dat dit pact niet zomaar een blaadje papier is, getuigen de cijfers. Zonder al te technisch te worden, 
geef ik graag een kort overzicht wat dit pact voor Maaseik in de praktijk betekent en zal betekenen.

Om dit te bereiken rekenen we natuurlijk ook op onze in-
woners. Denk maar aan de actie “Vergroen je voortuin”.

INITIATIEVEN VAN DE STAD MAASEIK
Ook de stad Maaseik zelf neemt enkele initiatieven rond het klimaat.

•  Energiebesparing van minstens 2,09% / jaar en een vermindering van de CO2-uitstoot. 
We kijken daarvoor naar de renovatie CC achter Olmen en het ontmoetingshuis in 
Voorshoven en de elektrificatie van ons wagenpark. 

•  We zijn samen met Fluvius al een tijdje bezig met de openbare verlichting te voorzien van 
ledlampen. 

•  Het draagvlak voor hernieuwbare energie verhogen.
•  Lokale warmte- en sloopbeleidsplannen opmaken.
•  Lokale klimaatacties zoals de Tuinrangers, vergroening van je voortuin, 

Maai mei niet, … 

Beste inwoner 

Onlangs vierden we de 
twintigste verjaardag van 
de N-VA.

In Maaseik hebben we 
enkele leden die vanaf dag 
één lid werden van onze 
mooie partij. We hebben 
zelfs een bestuurslid dat al 
die tijd onafgebroken deel 
uitmaakte van het bestuur 
van N-VA Maaseik. Tussen-
door zetelde hij ook in de 
partijraad en zetelt hij in het 
arrondissementeel bestuur. 
Met trots mogen we hem 
dan ook een van de pioniers 
van de N-VA noemen. We 
zetten hem hier verderop 
graag even in de kijker.

Onze schepenen werken 
ondertussen keihard voor 
het welzijn van iedereen die 
in Maaseik woont, leeft en 
werkt. Verder in dit blaadje 
lichten we enkele zaken uit.  

Onze gemeenteraadsleden 
laten ondertussen ook 
hun stem horen in diverse 
raden, zoals Marec, Fluvius, 
SVK, …

Bert Paumen 
Voorzitter N-VA Maaseik

Guido Geusen
Schepen van Milieu

Vergroenen en ontharden van de voortuin 
is een essentiële lokale klimaatmaatregel.

•  Ongeveer 25.500 bomen extra.
•  Ruim 12.000 meter extra haag of geveltuinbeplanting.
•  Een vijfentwintigtal nieuwe groenperkjes (van 

10 m²).
•  Ruim 1.250 collectief georganiseerde energie-

besparende renovaties.
•  Eenenvijftig projecten voor hernieuwbare energie.
•  Een vijfentwintigtal toegangspunten voor een deelsys-

teem (koolstofvrij).
•  Ruim 250 laadpunten.
•  Ruim 25,5 kilometer nieuw of opgewaardeerd fietspad.
•  Minstens 2,5 hectare ontharding, zodat grondwater 

beter kan infiltreren.
•   Ongeveer 25.500 m³ extra opvang van hemelwater voor 

hergebruik, buffering of 
infiltratie.
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Industrieterrein Maaseik
Als schepen van Economie zet Marc Vereecken volop in op 
onze industrieterreinen. In deze bestuursperiode mochten we 
al enkele nieuwe ondernemers verwelkomen.

Begin oktober zijn de werken aan de oude Mefil gestart met de 
afbraak van het oude gebouw. Op deze plaats komen 22 bedrijfs-
units waar kleinere kmo’s zich kunnen vestigen. “Het wordt een 
mooie toegangspoort naar ons bedrijvenpark. Samen met de 
heraanleg van de Gremelsloweg zal dit ons industrieterrein een 
totaal nieuwe uitstraling geven”, aldus Marc Vereecken.

Hopelijk kunnen we de werken aan de Gremelsloweg snel star-
ten. Na de aanpassingen aan de oorspronkelijke plannen is alles 
rond om het eerste stuk aan te leggen. Jammer genoeg werden 
er in de vorige legislatuur alleen plannen gemaakt voor dit deel. 
Het tweede deel zit iets moeilijker in elkaar, omdat dit voor het 
grootste deel gaat over landbouwgebied, en de kosten voor de 
nutsvoorzieningen zeer hoog uitvallen.

“Stap voor stap onze handel versterken 
is mijn doel als schepen van Lokale economie”, aldus Marc 
Vereecken. 

Nieuwe parkeerautomaten
De oude parkeerautomaten in ons stadscentrum zijn tot op 
de draad versleten en verouderd. Herstellen zou peperduur 
zijn. Daarom worden alle oude parkeermeters verwijderd 
en vervangen door toestellen met extra functies.

Er komen 16 nieuwe parkeerautomaten die werken op zon-
ne-energie. Dat zijn er aanzienlijk minder dan het aantal dat 
er nu staat (44 stuks). Momenteel staat er reeds één automaat 
van de nieuwe generatie op de Bleumerstraat

Infoborden
Om elke parkeerder goed te informeren zullen er verschillen-
de infoborden geplaatst worden. Hier wordt de afstand tot de 
dichtstbijzijnde parkeerautomaat vermeld en de verschillende 
betaalmogelijkheden.

Met de nieuwe toestellen kan men cash, met betaalkaarten, 
SMS en met de app 4411 betalen. Ook bestaat de mogelijkheid 
om dit uit te breiden naar eventuele nieuwe betaalmogelijk-
heden.

Kenteken invoeren
Een bijzondere nieuwigheid 
voor onze stad is dat je bij 
de nieuwe automaten ook je 
kenteken moet invoeren. Dit 
maakt controle door onze 
parkeerwachters aanzienlijk 
eenvoudiger. 

Verder zijn er nog vijf straten 
die blauwe zone worden. 
Daar wordt het betalend 
parkeren dus afgeschaft.

Meemetdestroom.be: Zuhal 
Demir en partners leggen 
belang energietransitie uit
53 procent van de Vlamingen kent het begrip ‘energietransitie’ 
niet en 40 procent denkt dat ze er persoonlijk niet aan kun-
nen bijdragen. Maar 68 procent gee�  wel aan dat ze er meer 
informatie over willen. De link tussen de digitale meter en de 
energietransitie wordt door 45 procent van de Vlamingen niet 
gemaakt. De campagne ‘meemetdestroom’ wil zo breed moge-
lijk informeren. 

Voor Vlaams minister van 
Energie Zuhal Demir is het 
duidelijk dat de overheid 
tot op heden faalt in haar 
kerntaak om de Vlaming 
voldoende te informeren. Ze 
slaat daarom de handen in 
elkaar met een ongezien brede groep spelers op de energiemarkt 
en daarbuiten om te doen waar het allemaal mee begint:  Vlaan-
deren beter en duidelijker informeren over wat de energietransitie 
is en welke stappen daarvoor nodig zijn. Via de campagne 
Meemetdestroom.be moet de komende maanden stap voor stap 
duidelijk worden hoe de Vlaming zijn eigen leven en de toekomst 
van zijn kinderen en kleinkinderen kan verbeteren.

Bij de campagne hoort ook een informatieve website, 
www.meemetdestroom.be. 

Die site bevat praktische tips om zuiniger, slimmer en groener 
energie te gaan gebruiken en wordt het komende jaar telkens 
aangepast en verder uitgebreid als de campagne op een nieuw 
onderwerp uit de energietransitie focust.

Marc Vereecken, 
schepen van Lokale economie

maaseik@n-va.be

2



Schaatsen op de markt van Maaseik.
Na een sabbatjaar door corona gaan we dit jaar weer een ijsbaan opbouwen op de markt van Maaseik. 
De schaatsbaan trekt steeds veel volk en is een echte meerwaarde voor het horecagebeuren in Maaseik.

Vanaf 17 november werd gestart met de opbouw om de schaatsbaan te openen op 1 december. 

© 2019

20 jaar N-VA
De pioniers van N-VA Maaseik 
Samen met Hubert en Frieda Neyens waren wij de pioniers van N-VA Maaseik. Vanaf dag één geloofden wij in de nieuwe 
politieke partij, de Nieuw-Vlaamse Alliantie. Dat lieten we blijken in woord en daad. Met ons klein bestuur bezochten 
we onze leden, organiseerden we eetfestijnen en stuurden we op regelmatige tijdstippen nieuwsbrieven naar onze leden. 
Want ja, praktisch iedereen van de VU stapte samen met ons in de N-VA. Mensen die twijfelden konden we overhalen om 
mee te schrijven aan het N-VA-verhaal. Langzaamaan wisten we ook nieuwe leden te werven.

En toen er een oproep kwam om zich kandidaat te stellen voor het arrondissementeel bestuur van 
Limburg, stelden zowel Frieda als ik zich kandidaat. En … we werden beiden verkozen. De rest is 
geschiedenis.

Guido Hellings

20 JAAR

NIEUW-VLAAMSE ALLIANTIE

In Memoriam Hubert (Bèr) Neyens
Op 18 mei moesten we afscheid nemen van een van de pioniers van N-VA Maaseik.

Bèr stond ons steeds bij met raad en daad. Hij was de stille kracht waar een afdeling 
alleen maar van kan dromen. Hij stond steeds klaar om te helpen: folders bussen, 
affiches plakken, actievoeren, … op Bèr konden we altijd rekenen.

Om het met Bèr z’n eigen woorden te zeggen:
Toen ‘t was, was zo mooi
Toen het is, is voorbij
het verleden is voorbij
de toekomst is niet meer
maar vergeten, dat nooit
Bèr

www.n-va.be/maaseik
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.


